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országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés
Kövér László,

az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az. Alaptörvény 7. cikk ( 1 )-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény
42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Szijjártó Péter külgazdasági és külügyminiszterhez

,,Hogyan tervez a kormány enyhíteni a pszichiátriai szakápolóhiányon?" címmel.

Az elmúlt években a kormányzat semmit nem tett, hogy rendezze a magyar pszichiátria helyzetét. Úgy
tűnik, a magyar mentális egészség problémája teljesen lekerült a kormány napirendjéről, pedig a magyar
emberek mentális egészségét jelző mutatók romlanak, a pszichiátriákon pedig nagyon egyenlőtlen az
ellátás. Hatalmas gondot jelent az orvos- és ápolóhiány, ami rengeteg szabálytalansághoz vezet. A
pszichiátriai osztályok túlterheltek, sem a betegeknek, sem a szakembereknek nem biztosítanak
megfelelő feltételeket. Pszichiátriai szakápolóból például nagyon kevés van, sokan elhagyják a pályát
és a fiatalok nagy része is inkább külföldre tanul.

1. Tervez-e a kormány enyhíteni, ha igen, milyen intézkedésekkel, a pszichiátriai
szakápolóhiányon?

2. Tervezi-e a kormány a hiányszakma pótlék bevezetését?
3. Tervezi-e a kormány a veszélyességi pótlék bevezetését?

Válaszát előre is köszönöm.

Budapest, 2018. augusztus 21.

Tisztelettel,

Ungár Péter (LMP)


